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Aankondiging in de hoofdrol, videogroep Aalsmeer 

Foto’s ASF speelfilm Festival 

Wist u datjes 

 

 

  



 

 

Beste film vrienden en vriendinnen, 
 

Het is vandaag alweer 6 oktober en nog steeds mooi weer, 21 graden, van mij mag 

het zo 

doorgaan tot de Kerst en dan weer een paar graden warmer. 

 

Met de feestweek van Lisse was het ook merendeels mooi weer, dus waren er een 

aantal leden van AMFI er op uitgetrokken om wat filmpjes te maken: 36 voor de 

HDV. 

 

Een mooie bijkomstigheid is dat ons nieuwe lid Aad de Haas zich ook heeft 

ingespannen voor AMFI. Ga zo door, want je weet: wij kunnen het niet alleen. 

 

Direct daarna stond het A.S.F. voor de deur, voor de tweede keer alweer. Wat gaat de 

tijd snel, daar heeft Sylvia wat nieuwe leden proberen te werven. 

Het werd geopend door de locoburgemeester en mede door de medewerking van de 

vele vrijwilligers is het wederom een groot succes geworden. 

 

Wij gaan er dan ook volgend jaar gewoon mee door. Noteer zondag 6 oktober 2024 

maar alvast in je agenda. 

 

Ook deze week ben ik met nog twee leden van de club er op uit geweest om een film 

van Ellen ter Damme voor Lisse te maken. Voor wat hoort wat toch? 

 

Het filmseizoen is nog maar net begonnen en er is al veel gebeurd en er komen nog 

veel meer leuke dingen aan. 

 

Groeten Ton Zeegers, 

Uw voorzitter 

 

 

 



 
Nieuwsbrief, nr. 6, september 2023 

  

Vaak na je vakantie denk je lekker uitgerust te zijn. Dat is dan ook wel zo, maar zoals 

het spreekwoord zegt, je wordt wel weer voor de leeuwen geworpen. En dat 

hebben we dus ook gedaan met filmopdrachten en andere activiteiten. 

Van de Harddraverijvereniging kregen we weer de opdracht om de evenementen te 

filmen van de feestweek in Lisse. Dat is goed geslaagd en hebben dan ook 36 

filmpjes, à 1 minuut per film, kunnen afleveren, die donderdag 28 september bij de 

paardenrennen vertoond werden op de grote schermen. 

Op 1 oktober was ook weer het Amateur Speelfilm Festival (ASF) wat voor de 

tweede keer werd gehouden in Floralis in Lisse. Ondanks het prachtige nazomer 

weer, was de zaal toch nog goed gevuld en had ieder het enorm naar zijn zin. Veel 

leden van AMFI hebben ook een steentje bijgedragen. En zoals gewoonlijk liep alles 

op rolletjes. En na afloop mocht eenieder een zak tulpenbollen mee naar huis nemen. 

En volgend jaar staat dit festival alweer gepland op zondag 6 oktober. Dus schrijf 

deze dag maar alvast in je agenda. 

 

Zoals je ziet zijn er in dit stukje schrijven al drie spreekwoorden voorbij gekomen. 

Dat is niet voor niets, want AMFI wil binnenkort met spreekwoorden iets gaan doen 

en het dan verwerken in een film of filmpje. Want zeg nou zelf, Nederland is het land 

met de meeste spreekwoorden en je staat er vaak niet bij stil en voor je het weet 

betrap je jezelf weer op een spreekwoord. Dus schrijf voor jezelf zo veel mogelijk 

spreekwoorden op, dan kunnen we daar iets leuks van maken. 

In de vorige Nieuwsbrief heb je kunnen lezen, dat er op 15 oktober een Drone dag 

gehouden zou worden. Maar door te weinig aanmeldingen gaat dit helaas niet door. 

Misschien ooit nog in de toekomst, de tijd zal het leren. 

 

Op maandag 9 oktober is er weer “In de Hoofdrol” bij Film- en Videoclub Aalsmeer. 

Nancy Dijksman zal je dan alles vertellen over Emotie in films en zij legt uit hoe en 

waarom emotie je film interessanter kan maken. Aanmelden is vereist, dat kan je 

doen via de secretaris van Aalsmeer. susangriekspoor@gmail.com 

 

Tot slot heb ik nog een trieste mededeling dat de Noordwijkse Film- en Videoclub 

helaas is opgeheven. Door het plotselinge overlijden van voorzitter Ben Teeninga  

heeft deze club het toch niet gered. Een aantal van hun leden stoppen er helemaal 

mee en ook een aantal zoekt nog naar een andere filmclub. En natuurlijk zeg ik als 

secretaris van AMFI’66, probeer het eens bij ons. Niet geschoten is altijd mis. Toch! 

 

 

John Beekman                          
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VERSLAG AMFI-AVOND 12 SEPTEMBER 2023 
 

Om 18.00 uur vertrok ik naar Carel om de consumptiebonnen op te halen, want Carel 

is deze avond nog niet in staat om te komen. 

Carel is aan zijn hart geopereerd en er zijn complicaties opgetreden: hij houdt vocht 

vast en moest dus weer terug naar het ziekenhuis. Inmiddels is hij weer thuis, maar 

mag zich niet inspannen. Wij wensen hem veel sterkte. 

 

Om 18.30 uur in ons clubhuis om de zaal in orde te maken en dat viel niet mee. Er was 

geknoeid met de stroomtoevoer. 

Maar om 19.45 uur had ik beeld en geluid en was daar blij mee. 

 

De leden van AMFI kwamen binnendruppelen. Door ziekte en vakantie is het 

makkelijker om de leden op te noemen die er wel waren. 

De twee nieuwe leden Aad de Haas en Theo Kreeft, Nel, Jöggli, Erik, Adrie, Tom, John 

en bezoeker Ronald die even komt kijken, en mijn persoon, dat waren bij elkaar 10 

mensen. 

 

20.00 uur opende ik de avond. We beginnen met het verdelen van de feestweekfilms. 

We zijn maar met een klein aantal mensen. 

Op dit moment gaan we er 32 maken. 

Maar de verwachting is dat er nog wat mensen zijn die een paar films gaan maken. 

 

Na een korte pauze gaan we verder met de films die gemonteerd zijn in de camera: van 

John en Erik en een van Tom. Knap gedaan vonden wij allen. 

 

Mijn vakantie heb ik o.a. besteed aan het organiseren van een première van de film "op 

zijn manier" en daar is een film van gemaakt en die laat ik zien. 

 

Het maken van een intro-film voor het Amateur Speelfilm Festival is volgens de 

aanwezige leden goed gelukt. 

 

Na een drankje een film uit de oude doos: HET EISENPAKET. Nog maar door weinig 

mensen gezien. Men was aangenaam verrast en men vroeg zich af of wij nu ook nog 

zo'n film kunnen maken. Als er genoeg animo voor is moet dat met onze club lukken. 

We komen hierop terug. 

Het was inmiddels half elf, dus ik bedankte alle aanwezigen voor hun komst. 

 

Groeten, 

Ton 

 

 
 



26 september 2023, verslag Ingrid Hijzelendoorn 

 

Omdat Cor v.d. Plaat door ziekte verhinderd was onze clubavond in te vullen, 

werden er twee 10-Best-NOVA-films vertoond en besproken. 

 

1. Ben en het grijze koffertje (speelfilm). 
Een jonge hacker kan de beelden van de beveiligingscamera’s in de buurt uitlezen en 

wil zich via een inbreker verrijken, maar wordt door zijn moeder betrapt. 

De film werd door de clubleden verschillend gewaardeerd: technisch knappe film, 

maar ingewikkeld verhaal met veel donkere nachtbeelden en onrustige camera. Ook 

over het spel van de hoofdrolspeler werd verschillend gedacht. 

 

2. Niet van een leien dakje (documentaire). 
Twee kapellen van de Sint Lambertuskerk in Wouw worden van nieuwe leien 

voorzien. 

Deze film werd door de clubleden zeer gewaardeerd: unaniem respect voor het 

geweldige camerawerk en de montage. Het geluid ondersteunt de beelden goed. 

 

Door het plotseling overlijden van voorzitter Ben Teeninga en het vergrijzende 

ledenbestand houdt de Noordwijkse Film- en Videoclub op te bestaan. 

Hiermee is een van de dragende pijlers van Cinefleur weggevallen. Er werd geruime 

tijd van gedachten gewisseld over ‘Hoe nu verder met Cinefleur?’. 

Er zal hierover contact opgenomen worden met de overige 3 Cinefleur-clubs. 

 

10 oktober is de: jaarvergadering. 

24 oktober komt Steven Geldof spreken over emotie in de film. 

                                          

                                               



 

“In de Hoofdrol” 

 

Ik ben lid van een filmclub.... dus wat moet ik met een avond vol ‘Emotie’? 
Nancy Dijksman won tot nu toe 4 jaar achter elkaar de Matt Gerritsenprijs op de Regiowedstrijd in ZH’12.  

Dat is een prijs voor de film met de meeste emotie. Op deze avond ‘Emotie in films’ legt zij uit hoe en 

waarom emotie in je film deze een stuk interessanter maakt. Ook in non-fictie films. Vergeet niet uw 

zakdoek!  

 

Maaandag 9 oktober 2023. Aanvang 20.00 uur.  Zet deze datum alvast in uw agenda. 

Graag van te voren aangeven hoeveel leden per club komen bij secr. Aalsmeer.  

 Email: susangriekspoor@gmail.com 

Film- en Videoclub Aalsmeer heet u van harte welkom in ons clubhuis. 

Adres: Parochiehuis  Gerberastraat 6  1431 SG  Aalsmeer.   

 

 

 

 

 

 

 

             

             

        
in films
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Foto verslag van ASF, amateur speelfilm festival 

 

                                            

 

                                                                     

 

                                     

 

                             



                                       

             Wist u dat… 

1: Ton op de eerste clubavond van het nieuwe seizoen het klossenpot verhaal wilde 

schrijven. Hij de rest van het seizoen dan niet meer de klos zou zijn. 

2: De illusionist Victor Mids bij de opening van de kermis in Lisse ook aanwezig was 

met een cameraploeg. En dit ergens in Maart 2024 op de Nederlandse tv wordt 

uitgezonden. 

3: John zich verstapte bij Ton en toen bijna de trap af lazerde. En Ton hem nog net 

kon tegenhouden en bijna een hartverzakking kreeg van de schrik. 

4: We er één nieuw lid bij hebben gekregen. Aad de Haas. 

Wij hem natuurlijk van harte welkom heten op onze club AMFI’66.  

5: Sylvia bij de ASF flyers uitdeelde om zo nieuwe leden te werven voor onze club.  

En we er misschien wel extra nieuwe leden bij zullen krijgen. 

6: De burgemeester van Lisse eigenlijk het ASF zou openen maar niet op kwam 

dagen. Ze locoburgemeester Riet Austie heeft gestuurd en zei het festival heeft 

geopend. 

7: Han op dit festival een heel fleurig bijpassend jasje droeg met mooie tulpen erop. 

En hij dit jasje speciaal voor dit festival had aangeschaft.  

8: De voorzitter van de NOVA, Kees Tervoort, bij Floralis een tijdje heeft vastgezeten 

in de goederenlift. En Erik per toeval langsliep en hem uit zijn benarde positie heeft 

bevrijd.  

9: Het op de ASF heel erg mooi nazomer was. En veel mensen het in de pauze lekker 

vonden om naar buiten te gaan. Maar ze het op een gegeven moment toch weer te 

warm kregen en blij waren dat ze toch de koele bioscoop in konden om af te koelen. 

En dat op 1 oktober. 

10: Noordwijkse Film- en Videoclub is opgeven en helaas niet meer bestaat.  

En dat nu ook cinefleur aan een zijden draad hangt. Laten we hopen dat het toch 

nog goed komt. 

 



 

 


